

Přehled zpráv

Slezská univerzita v Opavě	4
1. Novou CEO JRD Land je Alexandra Tomášková.....	5
Online • casopiszechindustry.cz (Průmysl / Logistika) • 6. 2. 2022, 12:39	
2. Zatmění Slunce s českou stopou zažijete na Prima ZOOM	5
Online • chytazena.cz (Životní styl / Móda) • 6. 2. 2022, 2:41	
3. Unikátní dokumenty na Prima ZOOM pro 6. týden	5
Online • chytazena.cz (Životní styl / Móda) • 6. 2. 2022, 2:41	
4. Česká stopa – zatmění Slunce	5
Online • satcentrum.com (Jiné) • 6. 2. 2022, 0:30	
5. Tři týdny báječných dokumentů na Prima ZOOM	5
Online • satcentrum.com (Jiné) • 6. 2. 2022, 0:20	
6. Do Chile za zatměním Slunce. Přidáte se? Je to snadné.....	6
Online • ihot.cz (Společenské / Bulvár) • 5. 2. 2022, 18:40	
7. Spoj se s bohem online a získej titul. Univerzity nabízí neotřelé studijní obory	6
Online • idnes.cz (Zprávy / Politika) • 5. 2. 2022, 12:28	
8. Show Jana Krause - 9. 2. 2022	6
Online • satcentrum.com (Jiné) • 5. 2. 2022, 3:40	
9. Show Jana Krause – hosté 9. 2. 2022	6
Online • radiotv.cz (Kultura / Umění) • 5. 2. 2022, 0:02	
10. Novou CEO JRD Land je Alexandra Tomášková	6
Online • personalista.com (Blogy) • 4. 2. 2022, 21:21	
11. Regionální zprávy POLAR 04.02.2022 17:00 POLAR TV.....	7
Televize • TV Polar (České stanice) • 4. 2. 2022, 17:00	
12. Jindřich Štreit vystavuje ve Vlastivědném muzeu v Olomouci	7
Online • prazsky-magazin.cz (Regionální zprávy) • 4. 2. 2022, 16:00	
13. Středoškoláci si prohlédli Obchodně podnikatelskou fakultu v Karviné	7
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 4. 2. 2022, 15:58	
14. Novou CEO JRD Land je Alexandra Tomášková	7
Online • newsgate.cz (Zprávy / Politika) • 4. 2. 2022, 12:10	
15. Slezská nemocnice zvedá covidem pocuchanou hlavu	8
Online • opavsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 4. 2. 2022, 10:51	

16. Novou CEO JRD land je alexandra tomášková.....	8
Online • crestcom.cz (Podnikání / Marketing / PR) • 4. 2. 2022, 10:06	
17. „Astrofyzikové z Opavy dnes určují směr světového bádání“	8
Tisk • 5 plus 2 - Bruntálsko a Opavsko; str. 4, 5 (Regionální zprávy) • 4. 2. 2022	
18. Události v regionech (Ostrava).....	8
Televize • Události v regionech (Ostrava) (ČT1) • 3. 2. 2022, 18:00	
19. Objevili čeští vědci skutečně ‚hvězdné brány‘? Záhadný jev v jádrech galaxií má pravděpodobnější vysvětlení, říkají Orientace.....	8
Online • lidovky.cz (Zprávy / Politika) • 3. 2. 2022, 12:00	
20. Kniha zkázy a zapomnění. Fotograf Ondřej Durczak konečně ukázal reálnou podobu Bruntálska.....	9
Online • ostravan.cz (Kultura / Umění) • 3. 2. 2022, 9:00	
21. Jeptiška pouští draka, vepřik si hová v obýváku. Neobyčejné snímky našich dní	9
Online • magazin.aktualne.cz (Společenské / Bulvár) • 3. 2. 2022, 6:01	
22. Fotografa Bára Vávrová miluje sever Moravy i sever Evropy	9
Online • pozitivje.cz (Regionální zprávy) • 3. 2. 2022, 0:21	
23. „S obrazem stále pracuji tak, jako bych byl v temné komoře, a digitální úpravy používám co nejméně,“ říká Jiří Jiroutek, fotograf představující v Lázních průřez tvorbou	10
Online • genus.cz (Regionální zprávy) • 3. 2. 2022, 0:00	
24. Jsem zvyklý na velký prostor.....	10
Tisk • Nové proměny bydlení; str. 26, 27, 28, 29, 30 (Bydlení / Zahrada) • 3. 2. 2022	
25. Události v regionech (Ostrava).....	10
Televize • Události v regionech (Ostrava) (ČT1) • 2. 2. 2022, 18:00	
26. Host dne 02.02.2022 17:13 POLAR TV	10
Televize • TV Polar (České stanice) • 2. 2. 2022, 17:13	
27. Ohlédnutí za studentskou vědeckou konferencí	11
Online • muvs.cvut.cz (Jiné) • 2. 2. 2022, 17:04	
28. Opavský expres 02.02.2022 16:41 POLAR TV	11
Televize • TV Polar (České stanice) • 2. 2. 2022, 16:41	
29. Česká stopa – zatmění Slunce	11
Online • celebritytime.cz (Společenské / Bulvár) • 2. 2. 2022, 16:11	
30. Pojdte nahlédnout do Chile, kam vás vezme trojice českých fyziků za zatměním Slunce.....	11
Online • tvguru.cz (Jiné) • 2. 2. 2022, 13:28	
31. Profesor teoretické fyziky Zdeněk Stuchlík vystavuje své fotografie v Galerii KUPÉ	12
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 2. 2. 2022, 8:10	

32. Studenti radí studentům: Slezská univerzita rozšiřuje poptávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium.....	12
Online • nejbusiness.cz (Podnikání / Marketing / PR) • 2. 2. 2022, 7:00	
33. Studenti radí studentům: Slezská univerzita rozšiřuje poptávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium.....	12
Online • ecechy.cz (Zprávy / Politika) • 2. 2. 2022, 7:00	
34. Studenti radí studentům: Slezská univerzita rozšiřuje poptávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium.....	12
Online • eslezsko.cz (Zprávy / Politika) • 2. 2. 2022, 7:00	
35. Studenti radí studentům: Slezská univerzita rozšiřuje poptávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium.....	13
Online • emoravia.cz ((nezařazené)) • 2. 2. 2022, 7:00	
36. Olomoučtí fotografové potřetí: Karel Kašpařík fotil Natašu Gollovou a zachytil avantgardní svět 30. let	13
Online • ifotovideo.cz (Kultura / Umění) • 2. 2. 2022, 6:11	
37. Astrofyzik Zdeněk Stuchlík: Černé díry mohou být posledním útočištěm lidstva	13
Tisk • 21. století - Panorama; str. 48, 49 (Hobby / Populárně naučné) • 2. 2. 2022	
38. Olomoučtí fotografové potřetí: Karel Kašpařík fotil Natašu Gollovou a zachytil avantgardní svět 30. let	13
Online • cysnews.cz (Zprávy / Politika) • 1. 2. 2022, 15:53	
39. Lednická bude předčítat z kostela	14
Tisk • Region Opavsko; str. 10 (Regionální zprávy) • 1. 2. 2022	
40. Kartograf Tomáš Grim odešel.....	14
Tisk • Region Opavsko; str. 6 (Regionální zprávy) • 1. 2. 2022	
41. Do rekonstrukce bitvy se chodí na vlastní nebezpečí, říká lukostřelec Michal Kuzník.....	14
Tisk • Region Opavsko; str. 8, 9 (Regionální zprávy) • 1. 2. 2022	
42. Student natáčel Rally Dakar	14
Tisk • Region Opavsko; str. 4 (Regionální zprávy) • 1. 2. 2022	
43. Trauma jako motor	15
Tisk • Heroine; str. 32, 33, 34, 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43 (Životní styl / Móda) • 1. 2. 2022	
44. ÚNOR 2022	15
Online • ostrava.cz (Regionální zprávy) • 31. 1. 2022, 21:12	
45. „Každý vyfocený vězeň prošel svým očištěm“	15
Tisk • MF Dnes - Olomoucký; str. 12 (Zprávy / Politika) • 31. 1. 2022	

Slezská univerzita v Opavě

1. Novou CEO JRD Land je Alexandra Tomášková

Online • **casopisczechindustry.cz** (Průmysl / Logistika) • 6. 2. 2022, 12:39

Vydavatel: **STUDIO P+P, s. r. o.**

Odkaz: <https://www.casopisczechindustry.cz/products/novou-ceo-jrd-land-je-alexandra-tomaskova/>

... velmi dobře etablované značky JRD," dodává Martin Svoboda, CEO společnosti JRD Development. Alexandra Tomášková je absolventkou **Slezské univerzity v Opavě**, kde vystudovala anglickou filologii. Hovoří anglicky, francouzsky a německy. Mezi její...

2. Zatmění Slunce s českou stopou zažijete na Prima ZOOM

Online • **chytrazena.cz** (Životní styl / Móda) • 6. 2. 2022, 2:41

Odkaz: <https://www.chytrazena.cz/zatmeni-slunce-s-ceskou-stopou-zazijete-na-prima-zoom-52243.html>

... nejzajímavějšího úkazu na denní obloze. Trojice fyziků ze **Slezské univerzity v Opavě**, autorů populárně-vědeckého YouTube kanálu Dobré vědět, vás v neortodoxním cestopisu provede svými zážitky z výpravy za úplným zatměním Slunce a seznámí vás s chodem...

3. Unikátní dokumenty na Prima ZOOM pro 6. týden

Online • **chytrazena.cz** (Životní styl / Móda) • 6. 2. 2022, 2:41

Odkaz: <https://www.chytrazena.cz/unikatni-dokumenty-na-prima-zoom-pro-6-tyden-52239.html>

... ideální podmínky k pozorování toho nejzajímavějšího úkazu na denní obloze. Trojice fyziků ze **Slezské univerzity v Opavě**, autorů populárně-vědeckého YouTube kanálu Dobré vědět, vás v neortodoxním cestopisu provede svými zážitky z výpravy za úplným...

4. Česká stopa – zatmění Slunce

Online • **satcentrum.com** (Jiné) • 6. 2. 2022, 0:30

Odkaz: <https://www.satcentrum.com/clanky/29517/ceska-stopa-zatmeni-slunce/>

... nabízí ideální podmínky k pozorování toho nejzajímavějšího úkazu na denní obloze. Trojice fyziků ze **Slezské univerzity v Opavě**, autorů populárně-vědeckého YouTube kanálu Dobré vědět, vás v neortodoxním cestopisu provede svými zážitky z výpravy...

5. Tři týdny báječných dokumentů na Prima ZOOM

Online • **satcentrum.com** (Jiné) • 6. 2. 2022, 0:20

Odkaz: <https://www.satcentrum.com/clanky/29519/tri-tydny-bajecnych-dokumentu-na-prima-zoom/>

.... Trojice fyziků ze **Slezské univerzity v Opavě**, autorů populárně-vědeckého YouTube kanálu Dobré vědět, vás v neortodoxním cestopisu provede svými zážitky z výpravy za úplným zatměním Slunce a seznámí vás s chodem pouštních astronomických...

6. Do Chile za zatměním Slunce. Přidáte se? Je to snadné

Online • **ihot.cz** (Společenské / Bulvár) • 5. 2. 2022, 18:40

Odkaz: <https://www.ihot.cz/tv-zabava/20003-do-chile-za-zatmenim-slunce-pridate-se-je-to-snadne>

... nesmírné sucho – taková je chilská poušť Atacama. Zároveň však nabízí ideální podmínky k pozorování toho nejzajímavějšího úkazu na denní obloze. Trojice fyziků ze **Slezské univerzity v Opavě**, autorů populárně-vědeckého YouTube kanálu Dobré vědět...

7. Spoj se s bohem online a získej titul. Univerzity nabízí neotřelé studijní obory

Online • **idnes.cz** (Zprávy / Politika) • 5. 2. 2022, 12:28

Vydavatel: **MAFRA, a. s.** • Autor: **Tomáš Matoušek** • Rubrika: **Zprávy - Domácí**

Odkaz: https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/vysoke-skoly-studium-prihlasky-bizarni-obory.A220201_123713_domaci_imat

... na konci února, jinde v polovině března a například na **Slezské univerzitě v Opavě** až poslední březnový den. Školy tradičně vsadily primárně na humanitní zaměření, najít lze ale i obory, které se vymykají standardům. ilustrační snímek | foto...

8. Show Jana Krause - 9. 2. 2022

Online • **satcentrum.com** (Jiné) • 5. 2. 2022, 3:40

Odkaz: <https://www.satcentrum.com/clanky/29515/show-jana-krause-9-2-2022/>

... maturitě v devadesátých letech odešla Dita Pepe dělat do Německa au-pair. Ve volném čase tam chodila do fotografického kurzu, a když se vrátila, absolvovala bakalářské studium fotky na **opavské univerzitě**. A dnes je mezinárodně uznávanou...

9. Show Jana Krause – hosté 9. 2. 2022

Online • **radiotv.cz** (Kultura / Umění) • 5. 2. 2022, 0:02

Autor: **Petra Poláchová** • Rubrika: **Aktuality**

Odkaz: https://www.radiotv.cz/p_tv/show-jana-krause-hoste-9-2-2022/

... chodila do fotografického kurzu, a když se vrátila, absolvovala bakalářské studium fotky na **opavské univerzitě**. A dnes je mezinárodně uznávanou fotografkou. Věnuje se především intimním (auto)portrétům, ale nevyhýbá se ani módnímu nebo komerčnímu...

10. Novou CEO JRD Land je Alexandra Tomášková

Online • **personalista.com** (Blogy) • 4. 2. 2022, 21:21

Odkaz: <https://www.personalista.com/lide-a-podniky/ceo-jrd.html>

... přesvědčení, že Alexandra přispěje k dalšímu růstu již velmi dobře etablované značky JRD," dodává Martin Svoboda, CEO společnosti JRD Development. Alexandra Tomášková je absolventkou **Slezské univerzity v Opavě**, kde vystudovala anglickou filologii...

11. Regionální zprávy POLAR 04.02.2022 17:00 | POLAR TV

Televize • TV Polar (České stanice) • 4. 2. 2022, 17:00

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o.** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/regionalni-zpravy/regionalni-zpravy-polar-04-02-2022-17-00>

... studiu oboru mohou hlásit, zaměřený je na drážní techniku. OPF Karviná otevřela dveře novým zájemcům **Obchodně podnikatelská fakulta** zorganizovala pro nové zájemce o studium dny otevřených dveří, a to prostřednictvím online přenosu i osobní...

12. Jindřich Štreit vystavuje ve Vlastivědném muzeu v Olomouci

Online • prazsky-magazin.cz (Regionální zprávy) • 4. 2. 2022, 16:00

Autor: **Petr Ondrášek** • Rubrika: **Kultura**

Odkaz: <https://prazsky-magazin.cz/kultura/jindrich-streit-vystavuje-ve-vlastivednem-muzeu-v-olomouci/>

...**Jindřich Štreit** vystavuje ve Vlastivědném muzeu v Olomouci. Vlastivědné muzeum v Olomouci připravilo výstavu světoznámého fotografa Jindřicha Štreita s názvem Ze tmy ke světlu s podtitulem Soubor fotografií o vztahu kaplanů a vězňů...

13. Středoškoláci si prohlédli Obchodně podnikatelskou fakultu v Karvině

Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 4. 2. 2022, 15:58

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o.** • Autor: **Monika Danková** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/karvinsko/karvina/11000029715/stredoskolaci-si-prohledli-obchodne-podnikatelskou-fakultu-v-karvine>

...Středoškoláci si prohlédli **Obchodně podnikatelskou fakultu** v Karvině. **Obchodně podnikatelská fakulta** zorganizovala pro nové zájemce o studium dny otevřených dveří, a to prostřednictvím online přenosu i osobní prohlídkou fakulty. Zájem ze...

14. Novou CEO JRD Land je Alexandra Tomášková

Online • newsgate.cz (Zprávy / Politika) • 4. 2. 2022, 12:10

Rubrika: **Otvíráky na hlavní stránce**

Odkaz: <https://newsgate.cz/main-stories/novou-ceo-jrd-land-je-alexandra-tomaskova/>

... **univerzity v Opavě**, kde vystudovala anglickou filologii. Hovoří anglicky, francouzsky a německy. Sdílet Autor: Redakce || autor: | Redakce || Redakce ...

15. Slezská nemocnice zvedá covidem pocuchanou hlavu

Online • **opavsky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 4. 2. 2022, 10:51

Vydavatel: **Vltava Labe Media, a.s.** • Autor: **ka, Jitka Hrušková**

Odkaz: https://opavsky.denik.cz/zpravy_region/slezska-nemocnice-zveda-covidem-pocuchanou-hlavu-20220204.html

... univerzitou. S **Fakultou veřejných politik** Slezské univerzity má Slezská nemocnice uzavřené memorandum o intenzivnější spolupráci. Autor: ka, Jitka Hrušková ...

16. Novou CEO JRD land je alexandra tomášková

Online • **crestcom.cz** (Podnikání / Marketing / PR) • 4. 2. 2022, 10:06

Odkaz: <http://www.crestcom.cz/cz/tiskova-zprava/?id=3534>

... přesvědčení, že Alexandra přispěje k dalšímu růstu již velmi dobře etablované značky JRD, " dodává Martin Svoboda, CEO společnosti JRD Development. Alexandra Tomášková je absolventkou **Slezské univerzity v Opavě**, kde vystudovala anglickou...

17. „Astrofyzikové z Opavy dnes určují směr světového bádání“

Tisk • **5 plus 2 - Bruntálsko a Opavsko**; str. 4, 5 (Regionální zprávy) • 4. 2. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a. s.** • Autor: **Martin Pjentak**

Odkaz: [náhled](#)

...„Astrofyzikové z Opavy dnes určují směr světového bádání“ Profesor Zdeněk Stuchlík vytvořil během třiceti let na **Slezské univerzitě v Opavě** vědecký ústav, který v současné době patří ke světové špičce v oblasti astrofyzického výzkumu...

18. Události v regionech (Ostrava)

Televize • **Události v regionech (Ostrava)** (ČT1) • 3. 2. 2022, 18:00

Vydavatel: **Česká televize**

Odkaz: <https://www.ceskatelevize.cz/porady/10122978233-udalosti-v-regionech-ostrava/422231100030203/>

... výběr z většího počtu oborů a například **Slezská univerzita v Opavě** zavádí na středních školách tzv. ambasadory, tedy studenty, kteří zájemcům s výběrem oboru pomohou. -Vážená Lenko, našla jsem na tebe kontakt na stránkách Slezské univerzity...

19. Objevili čeští vědci skutečně ‚hvězdné brány‘? Záhadný jev v jádrech galaxií má pravděpodobnější vysvětlení, říkají | Orientace

Online • **lidovky.cz** (Zprávy / Politika) • 3. 2. 2022, 12:00

Vydavatel: **MAFRA, a. s.** • Autor: **Radek John**

Odkaz: https://www.lidovky.cz/orientace/cas-prostor-cervi-dira-vesmir-galaxie-zdenek-stuchlik-jaroslav-vrba-vedci-fyzika.A220131_103725_In_orientacer_ape

... gravitace, označovaná jako MOND. Podle ní by Newtonovy zákony pro slabá gravitační pole byly trochu jiné, než ve své standardní verzi. VĚDCI V KOSTCE Prof. RNDr. Zdeněk Stuchlík, CSc., byl dlouholetým děkanem **Filozoficko-přírodovědecké fakulty**...

20. Kniha zkázy a zapomnění. Fotograf Ondřej Durczak konečně ukázal reálnou podobu Bruntálska

Online • **ostravan.cz** (Kultura / Umění) • 3. 2. 2022, 9:00

Autor: **Ivan Mottýl** • Rubrika: **Obraz & Slovo**

Odkaz: <https://www.ostravan.cz/72913/kniha-zkazy-a-zapomneni-fotograf-ondrej-durczak-konecne-ukazal-realnou-podobu-bruntalska/>

... statků, šedivými paneláky i bizarními novostavbami. Takto vážně poraněné Bruntálsko představuje nová fotografická publikace Ondřeje Durczaka, pedagoga **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské univerzity v Opavě. Svým způsobem je to kniha čiré hrůzy...

21. Jeptiška pouští draka, vepřik si hová v obýváku. Neobyčejné snímky našich dní

Online • **magazin.aktualne.cz** (Společenské / Bulvár) • 3. 2. 2022, 6:01

Vydavatel: **Economia, a.s.** • Autor: **Tomáš Vocelka, Daniel Šperl** • Rubrika: **Foto**

Odkaz: <https://magazin.aktualne.cz/foto/dan-sperl-vsednosti/r~63f782f0834c11ecb5bd0cc47ab5f122/>

... výtvarné fotografie Svazu českých fotografů. Absolvoval magisterské studium na katedře fotografie pražské FAMU a doktorské studium na **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské univerzity v Opavě. Více na webu: www.danielsperl.com O výstavě Daniel...

22. Fotografka Bára Vávrová miluje sever Moravy i sever Evropy

Online • **positivje.cz** (Regionální zprávy) • 3. 2. 2022, 0:21

Odkaz: <https://www.positivje.cz/l/fotografka-bara-vavrova-miluje-sever-moravy-i-sever-evropy/>

... nýbrž její tehdy naprosto svobodné rozhodnutí potvrzující, že škola života je někdy ten nejlepší titul. Nehledě na to, že už ani tohle není pravda, protože Bára v aktuálním školním roce zahájila studium na **Institutu tvůrčí fotografie** pod...

23. „S obrazem stále pracuji tak, jako bych byl v temné komoře, a digitální úpravy používám co nejméně,” říká Jiří Jiroutek, fotograf představující v Lázních průřez tvorbou

Online • **genus.cz** (Regionální zprávy) • 3. 2. 2022, 0:00

Vydavatel: **GENUS TV a.s.** • Autor: **admin1@genus.cz** • Rubrika: **Regionální um**

Odkaz: <https://genus.cz/vice-temat/regionalni-um/bdquo-s-obrazem-stale-pracuji-tak-jako-bych-byl-v-temne-komore-a-digitalni-upravy-pouzivam-co-nejmene-lldquo-rika-jiri-jiroutek-fotograf-predstavujici-v-laznich-prurez-tvorbou-n532278.htm>

... Jiroutek (*1967 v Lounech), český fotograf žijící v Liberci, je absolventem **Institutu tvůrčí fotografie** při Slezské univerzitě v Opavě a nositel řady ocenění. Mnohokrát vystavoval nejen u nás, ale i ve světě, a jeho fotografie jsou ve sbírkách...

24. Jsem zvyklý na velký prostor

Tisk • **Nové proměny bydlení**; str. 26, 27, 28, 29, 30 (Bydlení / Zahrada) • 3. 2. 2022

Vydavatel: **DECO MEDIA, s.r.o.** • Autor: **Jana Matoušková** • Rubrika: **MŮJ PRVNÍ a poslední byt**

Odkaz: [náhled](#)

... ramena přední tlapy. Předvedli nás a vyslyšali... Zkoušeli jsme byt pronajmout i legálně, ale konec osmdesátek byl bez šance.” **PODKROVNÍ ATELIER** A jak šel Filipův život dál? „Po vojně jsem studoval na **Institutu tvůrčí fotografie** v Opavě a...

25. Události v regionech (Ostrava)

Televize • **Události v regionech (Ostrava)** (ČT1) • 2. 2. 2022, 18:00

Vydavatel: **Česká televize**

Odkaz: <https://www.ceskatelevize.cz/porady/10122978233-udalosti-v-regionech-ostava/422231100030202/>

.... Prodávát se bude i v ostravských informačních centrech. Studenti podávají přihlášky na vysoké školy. Třeba na **Slezské univerzitě** jim online dávají rady ambasadoři, bývalí nebo současní studenti školy. A lékaři ostravské fakultní nemocnice už...

26. Host dne 02.02.2022 17:13 | POLAR TV

Televize • **TV Polar** (České stanice) • 2. 2. 2022, 17:13

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o.** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/host-dne/host-dne-02-02-2022-17-13>

...Host dne 02.02.2022 17:13 | POLAR TV Dalibor Šimek, kouč studijního programu, **OPF** Karviná, Slezská univerzita Opava: Inovativní podnikání – nový akreditovaný obor na **OPF** v Karviné Autor: POLAR televize Ostrava, s.r.o. ...

27. Ohlédnutí za studentskou vědeckou konferencí

Online • **muvs.cvut.cz** (Jiné) • 2. 2. 2022, 17:04

Autor: **Valentina Rokačová** • Rubrika: **Všeobecné aktuality**

Odkaz: <https://www.muvs.cvut.cz/2022/02/ohljedniti-za-studentskou-vedeckou-konferenci/>

... (**Slezská univerzita v Opavě**) příspěvek: „How COVID-19 influenced customers' buying behaviour and business results of e-shops“ 3. místo: Alžběta Cholevová, Silvie Venhudová a Michal Munzar (MÚVS, ČVUT) příspěvek „Process of recruitment and...

28. Opavský expres 02.02.2022 16:41 | POLAR TV

Televize • **TV Polar** (České stanice) • 2. 2. 2022, 16:41

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o.** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/opavsky-expres/opavsky-expres-02-02-2022-16-41>

..., jak proměnila jásavé světlé dny v ponuré, až strašidelné temno. Zdeněk Stuchlík, fotograf a ředitel Fyzikálního ústavu **Slezské univerzity v Opavě**: „Je tam pochopitelně i jistá deprese, ale na druhou stranu pořád v tom všem vidíte naději...

29. Česká stopa – zatmění Slunce

Online • **celebritytime.cz** (Společenské / Bulvár) • 2. 2. 2022, 16:11

Odkaz: <http://www.celebritytime.cz/ceska-stopa-zatmeni-slunce-art.html>

... ze **Slezské univerzity v Opavě**, autorů populárně-vědeckého YouTube kanálu Dobré vědět, vás v neortodoxním cestopisu provede svými zážitky z výpravy za úplným zatměním Slunce a seznámí vás s chodem pouštních astronomických observatoří, kde se...

30. Pojdte nahlédnout do Chile, kam vás vezme trojice českých fyziků za zatměním Slunce

Online • **tvguru.cz** (Jiné) • 2. 2. 2022, 13:28

Rubrika: **České televize**

Odkaz: <https://www.tvguru.cz/pojdte-nahlednout-do-chile-kam-vas-vezme-trojice-ceskych-fyziku-za-zatmenim-slunce/>

... nejzajímavějšího úkazu na denní obloze. Trojice fyziků ze **Slezské univerzity v Opavě**, autorů populárně-vědeckého YouTube kanálu Dobré vědět, vás v neortodoxním cestopisu provede svými zážitky z výpravy za úplným zatměním Slunce a seznámí vás s chodem...

31. Profesor teoretické fyziky Zdeněk Stuchlík vystavuje své fotografie v Galerii KUPÉ

Online • **polar.cz** (Regionální zprávy) • 2. 2. 2022, 8:10

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o.** • Autor: **Katka Geryková** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/opavsko/opava/11000029672/profesor-teoreticke-fyziky-zdenek-stuchlik-vystavuje-sve-fotografie-v-galerii-kupe>

... Stuchlík, fotograf a ředitel Fyzikálního ústavu **Slezské univerzity v Opavě**: „Je tam pochopitelně i jistá deprese, ale na druhou stranu pořád v tom všem vidíte naději, která je pro budoucnost.“ Stuchlík doslova „maluje světlem“ a v minimalistické...

32. Studenti radí studentům: Slezská univerzita rozšiřuje poptávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium

Online • **nejbusiness.cz** (Podnikání / Marketing / PR) • 2. 2. 2022, 7:00

Autor: **Roman Černica, Petr Hamrozi**

Odkaz: <https://www.nejbusiness.cz/zpravy/2022-02-02-studenti-radi-studentum-slezska-univerzita-rozsiruje-poptavanou-sluzbu-individualnich-konzultaci-pro-zajemce-o-studium>

...Studenti radí studentům: **Slezská univerzita** rozšiřuje poptávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium
Úvodní stránka » Novinky, tipy a zajímavosti » Studenti radí studentům: **Slezská univerzita** rozšiřuje poptávanou službu...

33. Studenti radí studentům: Slezská univerzita rozšiřuje poptávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium

Online • **ecechy.cz** (Zprávy / Politika) • 2. 2. 2022, 7:00

Autor: **Roman Černica, Petr Hamrozi**

Odkaz: <https://www.ecechy.cz/zpravy/2022-02-02-studenti-radi-studentum-slezska-univerzita-rozsiruje-poptavanou-sluzbu-individualnich-konzultaci-pro-zajemce-o-studium>

...Studenti radí studentům: **Slezská univerzita** rozšiřuje poptávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium
Úvodní stránka » Novinky, tipy a zajímavosti » Studenti radí studentům: **Slezská univerzita** rozšiřuje poptávanou službu...

34. Studenti radí studentům: Slezská univerzita rozšiřuje poptávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium

Online • **eslezsko.cz** (Zprávy / Politika) • 2. 2. 2022, 7:00

Autor: **Petr Hamrozi, Roman Černica**

Odkaz: <https://www.eslezsko.cz/zpravy/2022-02-02-studenti-radi-studentum-slezska-univerzita-rozsiruje-poptavanou-sluzbu-individualnich-konzultaci-pro-zajemce-o-studium>

... Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy ČR z operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání také Evropská Unie, dále podporovat a rozšiřovat. Zdroj informací **Slezská univerzita v Opavě**, NejBusiness.cz a eSlezsko.cz Datum Autor: Petr Hamrozi...

35. Studenti radí studentům: Slezská univerzita rozšiřuje poptávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium

Online • **emoravia.cz** ((nezařazené)) • 2. 2. 2022, 7:00

Autor: **Petr Hamrozi, Roman Černica**

Odkaz: <https://www.emoravia.cz/zpravy/2022-02-02-studenti-radi-studentum-slezska-univerzita-rozsiruje-poptavanou-sluzbu-individualnich-konzultaci-pro-zajemce-o-studium>

...Studenti radí studentům: **Slezská univerzita** rozšiřuje poptávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium
Úvodní stránka » Novinky, tipy a zajímavosti » Studenti radí studentům: **Slezská univerzita** rozšiřuje poptávanou službu...

36. Olomoučtí fotografové potřetí: Karel Kašpařík fotil Natašu Gollovou a zachytil avantgardní svět 30. let

Online • **ifotovideo.cz** (Kultura / Umění) • 2. 2. 2022, 6:11

Vydavatel: **Atemi, s.r.o.**

Odkaz: http://www.ifotovideo.cz/rubriky/co-se-deje/olomoucti-fotografave-potretri-karel-kasparik-fotil-natasu-gollovou-a-zachytil-avantgardni-svet-30-let_13974.html

... snímky Petra Zatloukala, zachycující životy, kratochvíle a touhy lidí v normalizačním bezčasu. Edici finančně podpořilo Ministerstvo kultury ČR, Statutární město Olomouc, Olomoucký kraj a Institut tvůrčí fotografie **FPF** SU v Opavě. Další...

37. Astrofyzik Zdeněk Stuchlík: Černé díry mohou být posledním útočištěm lidstva

Tisk • **21. století - Panorama**; str. 48, 49 (Hobby / Populárně naučné) • 2. 2. 2022

Vydavatel: **RF Hobby, s.r.o.** • Autor: **Martin Janda** • Rubrika: **KOSMOLOGIE**

Odkaz: [náhled](#)

..., kde je ředitelem. Narozen 19. 8. 1950 v Karvině. Univerzitní profesor teoretické fyziky a astrofyziky. Několikrát byl zvolen děkanem **Filozoficko-přírodovědecké fakulty** Slezské univerzity v Opavě. Nyní je ředitelem Fyzikálního ústavu, kde...

38. Olomoučtí fotografové potřetí: Karel Kašpařík fotil Natašu Gollovou a zachytil avantgardní svět 30. let

Online • **cysnews.cz** (Zprávy / Politika) • 1. 2. 2022, 15:53

Autor: **Jana Bečková** • Rubrika: **Galerie, muzea, výstavy**

Odkaz: <https://www.cysnews.cz/kultura/olomoucti-fotografave-potreti-karel-kasparik-fotil-natasu-gollovou-a-zachytil-avantgardni-svet-30-let/>

..., Statutární město Olomouc, Olomoucký kraj a Institut tvůrčí fotografie **FPF** SU v Opavě. Další podrobnosti najdete na stránkách photographers.upol.cz. Karel Kašparík (1899–1968) Výrazná postava avantgardní fotografické scény a všestranný fotograf...

39. Lednická bude předčítat z kostela

Tisk • Region Opavsko; str. 10 (Regionální zprávy) • 1. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK, s. r. o.** • Autor: **im** • Rubrika: **krátce**

Odkaz: [náhled](#)

... „Šikmého kostela“ pro „Prasklý kostel“,“ říká ředitel festivalu Slunovrat Václav Müller. Aby si návštěvníci mohli hudebně literární performanci opravdu vychutnat, připravili pořadatelé ve spolupráci s týmem Audiovizuální tvorby **Filozoficko-přírodovědecké**...

40. Kartograf Tomáš Grim odešel

Tisk • Region Opavsko; str. 6 (Regionální zprávy) • 1. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK, s. r. o.** • Rubrika: **krátce**

Odkaz: [náhled](#)

... po většinu volného času. Ve spolupráci se Zemským archivem reprodukoval a přednášel o nejstarších historických mapách Slezska. Po ustavení **Slezské univerzity** rád přijal nabídku na externí působení na Ústavu historických věd. Čtvrtstoletí v...

41. Do rekonstrukce bitvy se chodí na vlastní nebezpečí, říká lukostřelec Michal Kuzník

Tisk • Region Opavsko; str. 8, 9 (Regionální zprávy) • 1. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK, s. r. o.** • Autor: **Tereza Pustková** • Rubrika: **ROZHOVOR**

Odkaz: [náhled](#)

... dožadují se koučinku. Pracuji i online, ale naživo je to daleko lepší. Mám teď krásný dlouhodobější projekt na **Slezské univerzitě** a v Ahold Albert ohledně profesního rozvoje v oblasti managementu. V individuální sféře se jedná o témata typu ztráty...

42. Student natáčel Rally Dakar

Tisk • Region Opavsko; str. 4 (Regionální zprávy) • 1. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK, s. r. o.** • Autor: **tep**

Odkaz: [náhled](#)

...Student natáčel Rally Dakar. Byl kameramanem nejnáročnějšího závodu. OPAVA Student Ústavu filmové, televizní a rozhlasové tvorby **Slezské univerzity v Opavě**. Jan Spisar dostal výjimečnou příležitost. Na konci minulého roku odjel do Saúdské...

43. Trauma jako motor

Tisk • Heroine; str. 32, 33, 34, 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43 (Životní styl / Móda) • 1. 2. 2022

Vydavatel: **NextPage Media, s. r. o.** • Rubrika: **RozhovorHEROINE**

Odkaz: [náhled](#)

...D. Pod promyšlenou grafickou úpravou je podepsán Štěpán Malovec. Kdo je Dita Pepe? Česká fotografka, pedagožka na **Institutu tvůrčí fotografie** v Opavě a doktorandka Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně. Za svou fotografickou a knižní práci...

44. ÚNOR 2022

Online • ostrava.cz (Regionální zprávy) • 31. 1. 2022, 21:12

Odkaz: <https://www.ostrava.cz/cs/podnikatel-investor/novinky-1/development-newsletter/unor-2022>

... a celkové kvality veřejného prostoru ulice, po dostavbu proluk i související zklidnění automobilové dopravy. Více informací ZDE. Slezská univerzita nabízí nový studijní program Inovativní podnikání **Obchodně podnikatelská fakulta** v...

45. „Každý vyfocený vězeň prošel svým očištěním“

Tisk • MF Dnes - Olomoucký; str. 12 (Zprávy / Politika) • 31. 1. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a. s.** • Autor: **Klaudie Břeňová** • Rubrika: **Olomoucký kraj**

Odkaz: [náhled](#)

... ředitel dvou základních škol. Zároveň se věnoval fotografování. • V 80. letech strávil několik měsíců ve vězení kvůli fotografiím, které demaskovaly tehdejší režim. Následně nesměl učit ani fotografovat. • Dnes je profesorem na **Institutu tvůrčí...**